



Consumer and
Corporate Affairs Canada

Consommation
et Corporations Canada

Legal Metrology

Métrieologie légale

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

S.WA-3109 Add. 4

DEC. 19 1984

NOTICE OF APPROVAL

AVIS D'APPROBATION

This Addendum supersedes Notice of Approval S.WA-3109 addendum 3 dated July 10, 1984.

Le présent avis d'approbation remplace l'avis d'approbation S.WA-3109 Addendum 3 en date du 10 juillet 1984.

This Notice of Approval to be read in conjunction with Notice of Approval S.WA-3109.

Le présent avis d'approbation doit être lu de concert avec l'avis d'approbation S.WA-3109.

Company: Teraoka Seiko Co. Ltd.,
5-13-12 Kugahara
Ohta Ku, Tokyo Japan T146

Société: Teraoka Seiko Co. Ltd.,
5-13-12 Kugahara
Ohta Ku, Tokyo Japan T146

Manufacturer: Teraoka Seiko Co., Ltd.,
5-13-12 Kugahara
Ohta Ku, Tokyo Japan T146

Fabricant: Teraoka Seiko Co. Ltd.,
5-13-12 Kugahara
Ohta Ku, Tokyo Japan T146

Type of Device: Electronic checkstand scale with remote digital display that may be installed with compatible electronic cash register (ECR).

Appareil: Balance de comptoir électronique munie d'un téléindicateur numérique et pouvant être reliée à une caisse enregistreuse électronique compatible.

MODEL NUMBER
No. de modèle

CAPACITY
Capacité

LOAD CELL TYPE
Type de dynamomètre

DS-150

30 x .01 lb.
OR/ou
15 x .005 kg.

Aluminum/aluminium

Any of the following models of Electronic Cash Registers (ECR's) when interfaced to the Teraoka model DS-150 scale, comprise an Electronic Point of Sale Weighing System:

N'importe lequel des modèles de caisses enregistreuses électroniques énumérées ci-dessous, une fois reliée à une bascule Teraoka modèle DS-150, compose un ensemble de pesage électronique pour point de vente.

.../2

<u>MANUFACTURER</u>	<u>MODEL NUMBER</u>
<u>Fabricant</u>	<u>No. de modèle</u>
NCR	2552
Jay Corporation	625
Sharp	ER-4230
Sweda	425
Sweda	625
Sweda	2820
Sweda	L50-5600
Sweda	L50-5601
Sweda	L50-5605
Sweda	L50-5606
Sweda	L50-5610
Sweda	L50-5615
Sweda	L50-5616
Sweda	L50-5620
Sweda	L50-5625
Sweda	L50-5626
Sweda	L50-5630
Sweda	L50-5635
Sweda	L50-5640
Sweda	L50-5826
Sanyo	691
Omron	RS40-80
Omron	RS80-20
Omron	RS80-50
Omron	RS80-55 (Modular/modulaire)
Omron	RS80-60
Omron	RS15-50
Omron	RS16-50
Omron	RS41-10
Omron	RS41-11

Special Conditions of Cash Registers
Approval:

(1) The weight display must be easily visible to both the operator and customer from the normal position of "trading". In no instance should the weight display be greater than 45° from the customer's normal line of sight. The weight display must be locked in position.

(2) When installed, the remote display unit must not be located more than two(2) meters from the weighing element.

Conditions particulières régissant l'ap-
probation des caisses enregistreuses:

(1) Le poids affiché doit être facilement visible par le préposé et le client en position habituelle. L'indicateur ne devrait en aucun cas se trouver à plus de 45° de la ligne de vision normale du client et doit être fixé dans cette position.

(2) Le téléindicateur ne doit pas être installé à plus de deux(2) mètres de l'élément de pesage.

Condition of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Condition d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c., 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement, et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

Reference NO.: C6922-T192

N° de référence: C6922-T192



W.R. Virtue

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale

DEC 19 1984